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1.  Svenskt Näringsliv 

Anna Wallin presenterar Svenskt Näringslivs enkätundersökningen samt rankingen. 

Nacka har en svarsfrekvens på 43 % och totalt 154 svarande.  Andelen svarande finns 

främst inom små och medelstora företag (1-25 anställda).  

 

Prioriterade frågor som Svenskt Näringsliv lyfter fram är: 

 

Serviceinriktad myndighetsutövning.  

Nacka får bra omdömen när det gäller mätningar inom Nöjd-Kund-Index, men detta 

ger inte samma utslag i undersökningen från Svenskt Näringsliv. Av de som svarat på 

enkäten är det endast 50 % som varit i kontakt med kommunen, vilket möjligen kan 

förklara skillnaden mellan de två mätningarna. 

 

Information till företag 

Information till företag vid byggnation/exploatering kan bli bättre. Kommunikation är 

definitivt ett område som bör undersökas ytterligare. 

 

Dialog med kommunens beslutsfattare 

Ökad dialog är alltid ett utvecklingsområde. 

Anna 

Wallin, 

Svenskt 

Näringsliv 

Mats Gerdau (M), kommunstyrelsens ordförande och ordförande näringslivsrådet, 

Gunilla Grunevall-Steen (L), 1:a vice ordförande näringslivsrådet,  Khashayar 

Farmanbar (S) Oppositionsråd, Sebastian Nordgren, inköpschef, Mikael Solberg, Best 

of Brands, Anders Börjesson, näringslivsdirektör, Elin Fransson, näringslivsutvecklare, 

Amanda Thunberg, Företagarna Nacka-Värmdö, Caroline Runsten, NOVAQ, Frida 

Plym-Forshell, arbetsmarknadsdirektör 

 

Förhindrade: Robert Otterstål, Atrium Ljungberg, Jens Hoffmann, Dipart, Peter 

Mandel, Fastighetsägarna 
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Nästa möte: 10 november 

Plats: Business Lounge i Nacka Forum alternativt via Teams. 

 

Anteckningar: Elin Fransson 

Coronas påverkan på näringslivet förespås att intensifieras. Vi kommer troligen se mer 

konkurser framöver än tidigare.  

 

Bra exempel att spana på: 

Trosa kommun, som utvecklat att upphandlingsmallar finns kvar i systemet. Har man 

väl varit med i upphandling 1 gång, så ligger mycket av informationen kvar för att 

slippa lämna det igen. Detta hade i Trosa sparat företag cirka 70 timmar.  

 

 

2. Nyföretagarcentrum, kort rapport 

 

Rådgivning. 80 % av rådgivningarna har hittills under året varit för redan etablerade 

företag, alltså mycket mindre andel nystartsrådgivning än vanligt.  

Rådgivningen har endast skett digitalt eller via telefon 

Trycket har varit hårt och är fortsatt det. 

Generellt ser Nyföretagarcentrum att fler aktiebolag startar upp än tidigare och färre 

andel enskild näringsverksamhet. De ser färre starter än ”vanligt”. Det finns också 

trender i att allt fler skruvar om sina bolag och adderar SNI-koder.  

 

Anders 

Börjesson 


